
 
Interpellation 
 
Till Lärandenämndens ordförande  
 
Arbetskraftsinvandring – är det något för att lösa lärarbristen i vår kommun? 
 
SKL-larm: Sverige behöver 187 000 nya lärare 
 
Skellefteå kommun tog tag i problemet på ett lite annorlunda sätt genom att åka till London för att 
ragga lärare. 
SVT 12 januari 2018:  
(https://www.svt.se/nyheter/lokalt/vasterbotten/soker-land-och-rike-efter-larare) 

”Lärarbristen gör att skolan i Skellefteå ska försöka locka till sig lärare från England. Om ett 
par veckor ska representanter för kommunen anordna tre träffar med intresserade under en 
konferens i London. 
Målet är att minst tio lärare från England ska flytta till Skellefteå för att undervisa på 
högstadiet. …………” 

 
Kommunens lösning på lärarkrisen: Hittade lärare i London 
SVT 4 oktober 2018:  
https://www.svt.se/nyheter/lokalt/vasterbotten/larare-fran-england-lockades-till-skelleftea  

”Raggningsförsöket på plats i London lyckades. Skellefteå kommun har lockat hit flera lärare 
från England vilka nu börjat på sina nya jobb i norra Sverige. 
Tre har redan börjat jobba, två är på väg hit och tre engelskspråkiga lärare från andra länder 
än England kommer också att börja arbeta i skolor i Skellefteå inom kort. ………..” 

 
Lärarbristen är en akut fråga som kommunerna runt om i Sverige brottas med. Då kan det vara 
värdefullt att tänka utanför boxen och även utanför landets gränser för att hitta intresserade och 
kunniga lärare från ex. vis England, Spanien, Kanada etc. 
 
Vi vet också att många som flytt till Sverige har arbetat som lärare i sina hemländer. Efter tillräcklig 
språkinlärning och validering av sin kompetens skulle säkert flera av dessa kunna arbeta i svenska 
skolor. En generell fråga som uppstår är om det har gjorts någon form av kartläggning bland de 
nyanlända som bor inom kommunens gränser för att bilda sig en uppfattning om vilken utbildning de 
har och vilka insatser som krävs för att de skall komma i funktion på vår arbetsmarknad. 
 
Mot bakgrund av ovanstående vill vi kristdemokrater ha svar på frågan: 
 

• Hur många behöriga lärare saknas i Hudiksvalls kommun? 
• Har majoriteten några tankar på att titta utanför landets gränser för att hitta lärare? 
• Har vi några nyanlända med lärarbakgrund i vår kommun? 
• Hur arbetar man med våra nyanlända som har lärarbakgrund och hur kan de validera sin 

utbildning för att komma in i skolan? 
 
 
Peter Åkerström  
Kristdemokraterna 


